

FEIERN SIE 100 JAHRE IDS UND 30 JAHRE BEGO IMPLANTATGESCHICHTE MIT UNS **CELEBRATE 100 YEARS OF IDS AND 30 YEARS OF BEGO IMPLANT SOLUTIONS WITH US**

■ Bei BEGO erhalten Sie sämtliche Produkte für eine flexible und sichere Komplettversorgung aus einer Hand – von der Planung bis zur Prothetik. Unsere Fachkompetenz über den gesamten digitalen Workflow mit integrierten, aufeinander abgestimmten Produkt- und Servicelösungen sind „made in Germany for the world“ und runden unser Angebot ab. Einzigartig umfassend ist auch das Garantiprogramm von BEGO, das neben dem Gratisschutz der BEGO Security Basic die Rundumsorglos-Garantie BEGO Security Plus beinhaltet.

Als absolutes Highlight auf der IDS 2023 präsentieren wir Ihnen in unserer Live-Arena erstmalig die Welt des SMART Veneerings. Entdecken Sie die unglaubliche Vielzahl von einzelnen Lösungsansätzen für einen

ganzheitlichen Workflow. Sie können spannende Workshops erleben und selbst aktiv werden.

Besuchen Sie unseren Stand, feiern Sie mit uns und entdecken Sie unsere Jubiläumsangebote. ◀◀

■ **BEGO is your full-service provider for flexible and safe complete restorations—from surgical planning to prosthetics.**

Our dental expertise throughout the entire digital workflow with integrated, well-coordinated product and service solutions that are “made in Germany for the world” complement our portfolio. Get to know the unique, all-round carefree guarantee for BEGO implant restorations.

A highlight at IDS 2023 is our live arena, at which we are presenting the world of SMART Veneering for the first time. Discover the incredible variety of individual solutions for a holistic workflow. You will have the opportunity to attend exciting workshops and get involved yourself.

Visit our booth, celebrate with us and discover our anniversary offers. ◀◀

BEGO, Germany
www.bego.com
Hall 10.2
Booth M010/N019



AD



DENTAL TRIBUNE
DT STUDY CLUB
THE GLOBAL DENTAL CE COMMUNITY

REGISTER FOR FREE

DT Study Club – e-learning community



www.dtstudyclub.com



@DTStudyClub



ADA CERP® Continuing Education Recognition Program



dti | Dental Tribune International

Tribune Group is an ADA CERP Recognized Provider. ADA CERP is a service of the American Dental Association to assist dental professionals in identifying quality providers of continuing dental education. ADA CERP does not approve or endorse individual courses or instructors, nor does it imply acceptance of credit hours by boards of dentistry. This continuing education activity has been planned and implemented in accordance with the standards of the ADA Continuing Education Recognition Program (ADA CERP) through joint efforts between Tribune Group and Dental Tribune Int. GmbH.

PORTFOLIO DER 3SHAPE TRIOS-INTRAORALSCHANNER **3SHAPE TRIOS INTRA-ORAL SCANNER PORTFOLIO**



■ Die 3Shape TRIOS-Intraoralscanner sind die einzigen, die zehn Mal mit dem renommierten Cellerant Best of Class Award ausgezeichnet wurden.

Das TRIOS-Portfolio umfasst TRIOS 5 Wireless, der für verbesserte Hygiene, Ergonomie auf höchstem Niveau und müheloses Scannen entwickelt wurde; TRIOS 4 Wireless, der eine fortschrittliche kabellose Scantechnologie und Diagnose- sowie Behandlungsmöglichkeiten bietet; und TRIOS 3 Wired, der bewährte Scantechnologie für einen reibungslosen Einstieg in die Digitale Zahnmedizin bietet.

Für alle drei Modelle werden kostenlos folgende Komponenten mitgeliefert. 3Shape-Apps für die Patientenkommunikation, TRIOS Smile Design, TRIOS Patient Monitoring, TRIOS Treatment Simulator und Model Maker. Darüber hinaus sind alle drei Modelle mit der 3Shape Unite-Plattform verbunden – einem ständig wachsenden Ökosystem mit über 8.000 integrierten Laboren, Herstellern von Alignern, sowie Anbietern von Implantatlösungen, 3D-Druckern, Fräsmaschinen, Praxismanagement-Softwarelösungen und vielem mehr. Die 3Shape Unite-Plattform ermöglicht es Zahnärztinnen und Zahnärzten, Behandlungsfälle mühelos zu finden und an Behandlungspartner zu senden sowie mit ihren eigenen digitalen Dentallösungen zu arbeiten.

Die 3Shape TRIOS-Intraoralscanner sind für ihre Benutzerfreundlichkeit, Scangeschwindigkeit und Genauigkeit bekannt. In klinischen Studien und Fallstudien dokumentieren Zahnmediziner den Einsatz des TRIOS-Scanners für alle Indikationen. Dazu gehören Einzelkronen, Aligner, Implantatbehandlungen, Totalprothesen und das Scannen von zahnlosen Patienten. Darüber hinaus hat TRIOS in Bezug auf Genauigkeit, Präzision und Geschwindigkeit besser oder genauso gut abgeschnitten wie die Scanner von Mitbewerbern.

Dank der TRIOS Share-Option, die im Lieferumfang der kabellosen Scanner enthalten ist, werden die TRIOS Wireless Scanner mit dem WLAN-Netzwerk der Praxis verbunden. Dies ermöglicht es Zahnärztinnen und Zahnärzten sowie Zahntechnikerinnen und Zahntechnikern mit dem TRIOS-Scanner von Raum zu Raum zu gehen und jeden beliebigen Computer zum Scannen und Planen zu verwenden.

TRIOS Share kann sogar auf Praxis-Computern verwendet werden, auf denen zum Beispiel Patientenverwaltungssoftware läuft. ◀◀

■ **3Shape TRIOS intra-oral scanners are the only ten-time winners of the prestigious Cellerant Best of Class Technology Award.**

The TRIOS intra-oral scanner portfolio features TRIOS 5 Wireless, which was designed for improved hygiene, next-level ergonomics and effortless scanning; TRIOS 4 Wireless, which features advanced wireless scan-ready technology and diagnostic treatment options; and TRIOS 3 Wired, which offers proven scanning technology for a smooth introduction to digital dentistry. All three models include free 3Shape patient engagement apps, TRIOS Smile Design, TRIOS Patient Monitoring, TRIOS Treatment Simulator and Model Maker. In addition, all models can freely connect to the 3Shape Unite platform—an ever-expanding ecosystem of over 8,000 integrated laboratories, clear aligner makers, implant solutions, 3D printers and milling machines, practice management software solutions and more. The 3Shape Unite platform makes it seamless for dentists to find and send cases to treatment partners as well as work with their own digital dentistry solutions.

3Shape TRIOS intra-oral scanners are recognised for their ease of use, scanning speed and accuracy. In clinical and case studies, dental professionals document TRIOS use for all indications. This includes single crowns, clear aligners, implant treatment and dentures, even scanning fully edentulous patients. Additionally, TRIOS has performed better than or as well as competitor scanners in terms of accuracy, precision and speed.

TRIOS wireless scanners include free access to TRIOS Share, which connects TRIOS wireless scanners to the practice's Wi-Fi network. This allows dental professionals to walk from room to room with TRIOS in hand and use whatever PC is in the respective surgery, including practice management system PCs, to both scan with and manage cases on. ◀◀

3Shape, Denmark
www.3shape.com
Hall 4.2
Booth J098/K099